



November 2023

Dear Valued Customer

Important Notice: Revision of charges related to Hong Kong Stock Exchange

Please refer to the revision of Bank Charges Schedule related to Hong Kong Stock Exchange charges effective from 17 November 2023 (the “Effective Date”) below:

1. With reference to the announcement issued by Legislative Council, the Stamp Duty on Hong Kong stock transactions will be revised from 0.13% to 0.1%, starting from 17 November 2023.
2. The name of the Financial Reporting Council (FRC) will be changed to the Accounting and Financial Reporting Council (AFRC). Consequently, the FRC Transaction Levy will be renamed as AFRC Transaction Levy, starting from 22 November 2023.

This Important Notice serves as our notice to you regarding the changes set out above. The changes take effect automatically on the Effective Date.

The service charges contained in this Important Notice are correct at the time of printing but remain subject to change.

For enquiries, please contact our branch staff or visit our website at www.dbs.com.hk.

DBS Bank (Hong Kong) Limited

親愛的客戶：

重要通知：香港證券交易收費調整

謹請注意，以下銀行服務收費表內的香港證券交易收費於2023年11月17日起(「生效日期」)作出調整：

1. 立法會公布，由 2023 年 11 月 17 日起，香港證券交易印花稅由 0.13%調整至 0.1%。
2. 由 2023 年 11 月 22 日起，財務匯報局（財匯局）更名為會計及財務匯報局（會財局）。財匯局交易徵費亦據此更改為會財局交易徵費。

本行以此重要通知提前通知您上述更改，而有關更改將於生效日期自動生效。

此重要通知所載的各項收費於付印時均為正確，惟隨時可予修訂。

如有查詢，請與本行分行職員聯絡或瀏覽本行網站www.dbs.com.hk。

星展銀行(香港)有限公司

2023 年 11 月